
Zastoj pri gradnji šole
na Črnučah
Gradbeni odbor hoče čiste račune - Na
sejo niso prišli gradbeniki in načrtovalci

Obrtno kovinarsko podjeljev
Dobovi čaka kdaj bo lahko pri-
peljalo in montiralo streho na
novo šofo na Črnučah, ki bi
morala zdaj, ko smo že sredt
decembra. imeti popolnoma
drugačen izgled kot pa ga kaže
slika. Že izdelana kovinska
streha čaka torej v Dobovi.

V zbornici osnovne šole
Maksa PeČarja je v četrtek, 8
decembra, na svoji seji gradbe-
ni odbor. skupaj s predstavni-
kom jzvršnega sveta občinske
skupščine, zaman čakal na ti-

ste, ki bi morali dati jasen od-
govor zakaj je graditev nove
šole v zastoju. Na sejo ni bilo
predstavnika Obnove, ki je
izvajalec gradbenih del, ni bilo
predstavnika LIZ in inženiringa
in ne predstavnika skupnosti
za izvedbo programa izgradnje
objektov družbenega standar-
da (prej sklad samopnspevka)
Nl jih bilo kljub vabilu in kljub
problemom. ki na Črnučah že
močno izstopajo zastran pre-
počasne zidave nove Šole. Za-
stran zavlačevanja in neizpot-

njenih obljub, da bo nova šola
pod streho v dogovorjenem ro-
ku, so Črnučani upravičeno
ogorčeni. Prav tako ogorčeni
so tudi učitelji. ki sesprašujejo
kako dolgo Še bo moralo 17
oddelkov pretesne Šole Maksa
Pečarja gostovati pod tujirmi
strehami.

Na mestu so brle tudi ostre
kritike gradbenega odbora. ki
na seji ni sprejel in upošteval.
po telefonu izrečenth izgovo-
rov posameznih nosilcev te-
meljnih nalog, marveč zahteva
od njih pismena poročila zakaj
in odkod zavlačevanje, takoda
bodo računi čisti.
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